
      
 

 

 

Kontingent 2016 – 2017 

 

Arbeidet med registrering og oppretting av medlemsregisteret var omfattande, og 

det tok diverre lang tid å få det på plass. 

Syner her til årsmelding 2016, der det står: 

« 

 Medlemsadministrasjon med nytt system har vore eit omfattande arbeid. Stor 

takk til Torun. Kontingentar for 2016 er ikkje sendt ut. Vert no ein del av det 

nye systemet. Eige system for vaksne/støttemedlemmer må opprettast snarast i 

2017. Mykje arbeid for å få det på plass, men vil letta framtidig arbeid med 

registrering.» 

 

Innkrevjing for 2016-2017 vert difor i 2017. 
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